



## Montréal Centre

50, Boul. René-Lévesque Ouest, Montréal (Québec) H2Z 1A2 – Tel. 514 874-9090 – Fax : 514 874-0222

### **Therapeutic Clowns Conference, from Tuesday, April 23 to Friday May 3rd, 2024**

Standard 1 Double Bed or 2 Single Beds: **139\$ CAD/night + taxes**

Taxes are not included (Lodging Tax = 3.5% (taxable), (G.S.T.) = 5% & (P.S.T.) = 9.975%)

(Single/double occupancy, +10\$ per extra person)

- **Buffet-style continental breakfast and Wi-Fi connection are included**

Located in the heart of downtown, the Travelodge Montréal Centre is a choice destination in order to fully enjoy our beautiful city. In addition to the numerous attractions nearby, the hotel is two blocks away from the metro stations Place d'Armes (orange line) and Saint-Laurent (green line). The Travelodge Montréal Centre offers a buffet-style continental breakfast, complimentary Wi-Fi and free access to our new gym.

**By email:**

[reserve@travelodgemontreal.ca](mailto:reserve@travelodgemontreal.ca)

**By phone:**

514-874-9090, option 1

Toll free: 1-800-363-6535, option 1

(Please mention the name of the block: **Therapeutic Clowns Conference, Open Block ID: 299 781**)

**Cancellation policy:** Free cancellation **24 hours** prior to arrival

Room reservations are subject to hotel's availability and **rates are valid until April 05, 2024.**

### **Conférence des clowns thérapeutiques, du mardi 23 avril au vendredi 3 mai, 2024**

Chambre Standard avec 1 lit Double ou 2 lits Simples: **139\$ CAD/nuît + taxes**

Les taxes ne sont pas incluses (Taxe d'hébergement = 3.5% (taxable), (G.S.T) = 5% & (P.S.T.) = 9.975%)

(Occupation simple/double, +\$10 par personne additionnelle)

- **Petit déjeuner continental en style buffet et connexion Wi-Fi inclus**

Situé en plein cœur du centre-ville, l'Hôtel Travelodge Montréal Centre est une destination de choix pour profiter pleinement de notre belle ville. En plus des nombreuses attractions à proximité, l'hôtel est à deux pas des stations de métro Place d'Armes (ligne orange) et Saint-Laurent (ligne verte). L'Hôtel Travelodge Montréal Centre offre un petit-déjeuner continental style buffet, le Wi-Fi gratuit et l'accès gratuit à notre nouvelle salle de gym!

**Par courriel:**

[reserve@travelodgemontreal.ca](mailto:reserve@travelodgemontreal.ca)

**Par téléphone:**

514-874-9090, option 1

Sans frais : 1-800-363-6535, option 1

(Merci de mentionner le nom du bloc : **Conférence des clowns thérapeutiques, ID Bloc Ouvert : 299 781**)

**Politique d'annulation:** Annulation sans frais **24 heures** avant la date d'arrivée.

Les réservations sont sujettes à disponibilité des chambres et **les tarifs sont valables jusqu'au 05 avril 2024.**

